
香港女童軍總會 

梁省德海上活動訓練中心 

營地活動(供隊伍、學校及團體參加)收費調整通告 

 

下列營地海上活動收費將於二零一九年四月一日起作出調整： 

 獨木舟日營 水上活動體驗日營 少年獨木舟訓練班 獨木舟星章訓練班 

 現時費用 

會員 $100/位 $100/位 $110/位 $110/位 

非會員 $120/位 $120/位 $130/位 $130/位 

 調整後的費用 

會員 $120/位 

非會員 $140/位 

 所有於二零一九年三月三十一日或之前由營地及產業部確定並收妥報名表及費用的申請，將沿用現時

費用(以營地及產業部實際收到日期為準)。課程資料及詳情：https://www.hkggacnp.org/blank。如有任何查

詢，歡迎致電 2359 6858 。 

 

香港女童軍總會 

營地及產業部 謹啟 

二零一八年十二月三十一日 

 

The Hong Kong Girl Guides Association 

Leung Sing Tak Sea Activities Training Centre 

31 December, 2018 

 

Notice – Adjustment of Campsite Programme Fees (For girl guides unit, school and organization) 

 This is to announce that fee adjustment for the following programmes will take effect form 1 April, 2019: 

 Kayak Fun Day Water Adventure 

Fun Day 

Junior Kayak 

Training 

Kayak Star Award 

Training 

 Existing Fee 

Member $100/person $100/person $110/person $110/person 

Non-Member $120/person $120/person $130/person $130/person 

 Fee after Adjustment 

Member $120/person 

Non-Member $140/person 

 All confirmed enrolment with completed enrolment form and payment received on or before 31 March, 2019 

will be settled with the Existing Fee (the date of receipt of the enrolment form and payment by Campsites and 

Properties Department will be regarded as the receipt date). For the programme details, please refer to: 

http://www.hkggacnpeng.org/program. Should you have any enquiries, please contact us at 2359 6858. 

 

Campsites and Properties Department 

The Hong Kong Girl Guides Association 
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